

Reinsurance Contract № ROXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № ROXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

FIRST LAYER / ПЕРВЫЙ ЛЕЙЕР

ORDER HEREON / ОРДЕР: 100.0000%

EFFECTED WITH / РАЗМЕЩЕНИЕ:

¹	42.0000%	Munchener Ruckversicherungs-Gesellschaft AG, Munich, Germany
²	12.5000%	Odyssey America Reinsurance Corporation, Stamford, U.S.A., per London Branch
³	9.5000%	XL Re Europe Ltd., Dublin, Ireland per UK Branch
⁴	5.0000%	International General Insurance Company Ltd., Hamilton, Bermuda
⁵	3.0000%	Lansforsakringar Sak Forsakringsaktiebolag (publ), Stockholm, Sweden
⁵	5.0000%	Q-Re LLC, Doha, Qatar
	3.0000%	Korean Reinsurance Company, Seoul, Korea
	5.0000%	Polskie Towarzystwo Reasekuracji SA, Warsaw, Poland
	15.0000%	Hannover Rückversicherung AG,, Hannover, Germany

100.0000%

¹ = Overall Leader. Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Лидер Договора. Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении



Reinsurance Contract № RQXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № RQXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.

² = Agreement party for contract changes.

Любые изменения условий договора подлежат согласованию.

³ = Subject to JH 2010/009 Sanction Limitation and Exclusion Clause (as attached).

Условие о применении оговорки JH 2010/009 в отношении ограничений и исключений по санкциям (в соответствии с приложением).

⁴ = All terms, special agreements and amendments to be agreed by IGI.

Все условия, спецакцепты и изменения подлежат согласованию с IGI.

⁵ = Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.

Reinsurance Contract № ROXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № ROXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

SECOND LAYER / ВТОРОЙ ЛЕЙЕР

ORDER HEREON / ОРДЕР: 100.0000%

EFFECTED WITH / РАЗМЕЩЕНИЕ:

1	47.0000%	Munchener Ruckversicherungs-Gesellschaft AG, Munich, Germany
	8.0000%	Milli Reasürans Türk Anonim Şirketi,, Istanbul, Turkey
	4.0000%	General Insurance Corporation of India, Mumbai, India
2	5.0000%	International General Insurance Company Ltd., Hamilton, Bermuda
3	3.0000%	Lansforsakringar Sak Forsakringsaktiebolag (publ), Stockholm, Sweden
3	10.0000%	Q-Re LLC, Doha, Qatar
	3.0000%	Korean Reinsurance Company, Seoul, Korea
	5.0000%	Polskie Towarzystwo Reasekuracji SA, Warsaw, Poland
	15.0000%	Hannover Rückversicherung AG,, Hannover, Germany

100.0000%

¹ = Overall Leader. Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Лидер Договора. Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении



Reinsurance Contract № RQXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № RQXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.

² = All terms, special agreements and amendments to be agreed by IGI.

Все условия, спецакцепты и изменения подлежат согласованию с IGI.

³ = Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.



Reinsurance Contract № RQXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № RQXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

THIRD LAYER / ТРЕТИЙ ЛЕЙЕР

ORDER HEREON / ОРДЕР: 100.0000%

EFFECTED WITH / РАЗМЕЩЕНИЕ:

1	42.0000%	Munchener Ruckversicherungs-Gesellschaft AG, Munich, Germany
	14.0000%	Milli Reasürans Türk Anonim Şirketi,, Istanbul, Turkey
	3.0000%	General Insurance Corporation of India, Mumbai, India
2	5.0000%	International General Insurance Company Ltd., Hamilton, Bermuda
3	3.0000%	Lansforsakringar Sak Forsakringsaktiebolag (publ), Stockholm, Sweden
3	10.0000%	Q-Re LLC, Doha, Qatar
	3.0000%	Korean Reinsurance Company, Seoul, Korea
	5.0000%	Polskie Towarzystwo Reasekuracji SA, Warsaw, Poland
	15.0000%	Hannover Rückversicherung AG,, Hannover, Germany

100.0000%

¹ = Overall Leader. Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Лидер Договора. Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении



Reinsurance Contract № RQXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № RQXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.

² = All terms, special agreements and amendments to be agreed by IGI.

Все условия, спецакцепты и изменения подлежат согласованию с IGI.

³ = Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.



Reinsurance Contract № ROXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № ROXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

FOURTH LAYER / ЧЕТВЕРТЫЙ ЛЕЙЕР

ORDER HEREON / ОРДЕР: 100.0000%

EFFECTED WITH / РАЗМЕЩЕНИЕ:

1	42.0000%	Munchener Ruckversicherungs-Gesellschaft AG, Munich, Germany
	14.0000%	Milli Reasürans Türk Anonim Şirketi,, Istanbul, Turkey
	3.0000%	General Insurance Corporation of India, Mumbai, India
2	5.0000%	International General Insurance Company Ltd., Hamilton, Bermuda
3	3.0000%	Lansforsakringar Sak Forsakringsaktiebolag (publ), Stockholm, Sweden
3	10.0000%	Q-Re LLC, Doha, Qatar
	3.0000%	Korean Reinsurance Company, Seoul, Korea
	5.0000%	Polskie Towarzystwo Reasekuracji SA, Warsaw, Poland
	15.0000%	Hannover Rückversicherung AG,, Hannover, Germany

100.0000%

¹ = Overall Leader. Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Лидер Договора. Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении



Reinsurance Contract № RQXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № RQXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.

² = All terms, special agreements and amendments to be agreed by IGI.

Все условия, спецакцепты и изменения подлежат согласованию с IGI.

³ = Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Покрытие не предоставляется в отношении рисков, находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.



Reinsurance Contract № ROXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № ROXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

FIFTH LAYER / ПЯТЫЙ ЛЕЙЕР

ORDER HEREON / ОРДЕР: 100.0000%

EFFECTED WITH / РАЗМЕЩЕНИЕ:

¹	42.0000%	Munchener Ruckversicherungs-Gesellschaft AG, Munich, Germany
	14.0000%	Milli Reasürans Türk Anonim Şirketi,, Istanbul, Turkey
	3.0000%	General Insurance Corporation of India, Mumbai, India
²	5.0000%	International General Insurance Company Ltd., Hamilton, Bermuda
³	3.0000%	Lansforsakringar Sak Forsakringsaktiebolag (publ), Stockholm, Sweden
³	10.0000%	Q-Re LLC, Doha, Qatar
	3.0000%	Korean Reinsurance Company, Seoul, Korea
	5.0000%	Polskie Towarzystwo Reasekuracji SA, Warsaw, Poland
	15.0000%	Hannover Rückversicherung AG,, Hannover, Germany

100.0000%

¹ = Overall Leader. Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Лидер Договора. Покрытие не предоставляется в отношении рисков находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении



Reinsurance Contract № ROXG706 dated 02 September 2010
Договор перестрахования № ROXG706 от 02 сентября 2010

MARKET SUMMARY / РАЗМЕЩЕНИЕ

переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.

² = All terms, special agreements and amendments to be agreed by IGI.

Все условия, спецакцепты и изменения подлежат согласованию с IGI.

³ = Subject to: no cover shall be provided hereunder for risks or exposures that are in violation of any United Nation or European Union Sanctions or embargoes, or in violation of United States sanctions targeting refined oil and/or petroleum products and transport of these products in respect of Iran.

Покрытие не предоставляется в отношении рисков находящихся под какими либо санкциями ООН или ЕС или эмбарго или под санкциями США в отношении переработанной нефти и нефтепродуктов, а также их транспортировки, связанных с Ираном.

The present Contract is executed both in English and Russian languages. Should there be any discrepancy, the English text shall prevail.

Настоящий Договор составлен на Английском и Русском языках. В случае возникновения споров Английский текст превалирует.

For and on behalf of
Willis Limited



Authorised Signatory



Authorised Signatory

